
 
 

ZAPISNIK SA 22. REDOVNE PROGRAMSKO-PLANSKE 
 SKUPŠTINE HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
Redovna programsko-planska  22. Skupština HMS-a održana je u subotu 03.12.2016. godine u 
prostorijama AMK Križevci,  Zagrebačka 33, Križevci  s početkom u 11.00 sati. 
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 
 

1) MK BEDEKOVČINA – zastupnik predsjednik Marinko Hranić 
2) BMW MK ZAGREB – zastupnik opunomoćenik Stjepko Varga 
3) MK CLASSIC RACING – zastupnik opunomoćenik Dario Pristošek 
4) MK GAJS TIM – zastupik predsjednik Goran Gajić 
5) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik predsjednik Nenad Đurović 
6) MK ISTRA POREČ – zastupnik predsjednik Jadranko Dika 
7) MCK JASKA – zastupnik predsjednik Mladen Čop 
8) MK KARAS TEAM – zastupnik predsjednik Antun Karas 
9) OTMK KARLOVAC- zastupnik opunomoćenik Pavao Budinšćak 
10) MK KRAŠIĆ – zastupnik predswjednik Josip Rajaković 
11) MK KRIŽEVCI – zastupnik predsjednik Dragutin Srečec 
12) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Robert Žiković 
13) MK METALNI RACING TEAM – zastupnik predsjednik Marko Horvat 
14) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik predsjednik Ivo Pogorilić 
15) MK OROSLAVJE – zastupnik opunomoćenik Vladimir Pavlina 
16) MK PAKRAC LIPIK – zastupnik opunomoćenik Branko Majstorović 
17) MK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik Joso Barić 
18) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik predsjednik Miro Papec 
19) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik predsjednik Miljenko Topol 
20) MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Danica Marović 
21) MŠD ZABOK – zastupnik predsjednik Draženko Jerneić 
22) MZ ZAGREBAČKE  ŽUPANIJE – zastupnik predsjednik Drago Marović 
23) SK UNIA – zastupnik opunomoćenik Ivan Lafter 

 
24) IGOR KLARIĆ – zastupnik predstavnik Komisije sportaša 
 
25) STJEPAN PERŠIN – zastupnik predsjednik HMS-a 

 
Ostali prisutni: 

1) Zoran Mioč, tajnik Odbora za sport 
2) Ivica Mihaljević, član Nadzornog dobora 
3) Mladen Penić -Ivanko, MK Krašić 
4) Renata Suchy, tajnica HMS-a 
5) Ana Čop, admin. tajnica HMS-a 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Azalea, Zadar, predsjednik Roman Ivanov 
2) MK Bjelovar, predsjednik Alen Krce 
3) EMK Buzet, Buzet, predsjednik Igor Gržinić  
4) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb, predsjednik Tomislav Sugj 
5) MKK Calderiva, Vodnjan, predsjednik Marino Banković 
6) MCK Cetina, Grab, predsjednik Ante Kundid 
7) MK Gornja Petrička, predsjednik Vlado Mrazović 



 
8)  
9) SMK Karlovac, predsjednik Ivan Radočaj 
10) MKK KIA Božić, Zagreb, predsjednik Danijel Božić 
11) MK Kvarner, Matulji, predsjednik Saša Matušić 
12) MK Matulji Racing, Matulji, predsjednik Dean Grbac 
13) MCK Nova Rača, Nova Rača, predsjednik Ivica Bišćan 
14) Moto sport Osijek, Osijek, predsjednik Marijan Martinušić 
15) MK Požega promet, predsjednik Branko Šutalo 
16) EK Rukokaža, Zagreb, predsjednik Darko Barišić 
17) MK Zlatar Bistrica, Zlatar Bistrica, predsjednik Tihomir Kotarski 
18) MCK 97 , predsjednik Miljenko Pernar 
 

Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gosp. Stjepan Peršin, 
koji je pozdravio sve prisutne, zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku. 
 
Gosp. Peršin je pročitao predloženi dnevni red  s dopunama, koji sada glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje zapisnika sa 21. Redovne Skupštine održane 19.03.2016. 
2. Izbor: 

2.1. verifikacijske komisije – 3 člana 
2.2. zapisničara 
2.3. ovjerovitelja zapisnika – 2 člana 

3. Prijem članica iz privremenog članstva u redovno članstvo u HMS 
4. Prijem novih članica u HMS 
5. Brisanje članica iz članstva u HMS-u zbog neplaćene članarine 
6. Brisanje članica iz članstva u HMS-u na osobni zahtjev zbog brisanja iz registra Udruga 
7. Imenovanje Komisije sportaša 
8. Prijedlozi: 

8.1. Programa rada za 2017. godinu 
8.1.1. Skupštine i njenih tijela 
8.1.2. Odbora za sport  
8.1.3. Odbora za motociklizam 

9. Plan prihoda i rashoda 
9.1. Vlastiti prihodi 
9.2. Prihodi od Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO) 
9.3. Ostali prihodi 

10. Rasprava po 8. i 9. točki te donošenje odluka i zaključaka 
11. Ostala pitanja i prijedlozi 
 

Takav dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Ad.1.) Usvajanje zapisnika sa 21. Redovne Skupštine održane 19.03.2016. 
Zapisnik sa 21. redovne Skupštine HMS-a je jednoglasno uvojen.. 
 
Ad.2. ) Izbor: 2.1. Verifikacijske komisije; 2.2. Zapisničara; 2.3. Ovjerovitelja zapisnika 
2.1. Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 
predsjednik, Mladen Čop i Ivo Pogorilić, članovi komisije. 
2.2. Jednoglasno je usvojen prijedlog da zapisničar bude Renata Suchy. 
2.3. Jednoglasno je usvojen prijedlog da ovjerovitelji zapisnika budu Mladen Čop i Miro Papec. 
 

Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da je na Skupštini prisutno 23 zastupnika ili 
opunomoćenika s pravom glasa od ukupno 40 članica HMS-a plus predsjednik Saveza i jedan  



 
 
 
predstavnik Komisije sportaša,  što ukupno iznosi 25 glasova te  time postoji  kvorum i Skupština 
može donositi punovažne odluke. Natpolovična većina je  13 glasova, a dvotrećinska 17 glasova. 
Jednoglasno je prihvaćen izvještaj predsjednika Verifikacijske komisije. 

 
Ad.3.) Prijem članica iz privremnog članstva u redovno članstvo  
Obrazloženje je dao glavni tajnik gosp. Ivan Lafter. 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem usvojili odluku da se u redovno članstvo HMS-a 
prime: 

- Moto klub „Metalni Racing Team“  (primljen na Upravnom odboru održanom 28.04.2014.) 
- Motocross klub „Gornja Petrička“ (primljen na Upravnom odboru održanom 29.09.2014.) 

 
Ad.4.) Prijem novih članica u HMS 
Upravi odbor je na svojoj 33. sjednici održanoj 03.12.2016. donio odluku kojom se predlaže Skupštini da 
u privremeno članstvo primi Motociklistički klub „Gear“ iz Tara. Klub je dužan platiti upisninu i 
članarinu. 
 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanje usvojili odluku da se u privermeno članstvo primi 
navedeni klub.    
 
Ad.5.) Brisanje članica iz članstva u HMS-u zbog neplaćene članarine 
Upravni odbor je na svojoj 33. sjedinici održanoj 03.12.2016. dono odluku kojom se predlaže Skupštini da 
zbog neplaćanja članarine za 2016. godinu iz članstva u HMS-u  izbrišu: 

- MK D.O.P.   
- MK Krapina 
- MK Gas  -  
- MCK Petrinjčica 

 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanje usvojili odluku  o brisanju gore navedenih klubova iz 
članstva u HMS-u. 
 
Ad.6.)  Brisanje članica iz članstva u HMS-u na osobni zahtjev zbog brisanja iz registra Udruga 
Upravni odbor je na svojoj 32. sjednici održanoj 17.11.2016. godine donio odluku da sukladno Statutu 
prestaje članstvo Motocross kluba Carlstadt, a na vlastiti zahtjev – brisanje iz registra Udruga. 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem usvojili odluku od prestanku članstava navedenom 
klubu rad brisanja iz registra Udruga, a članstvo u tom slučaju prestaje 30 dana nakon primitka zahtjeva u 
Tajništvu HMS-a (zaprimljjno 26.09.2016.). MCK Carlstadt je sve svoje obveze prema HMS-u podmirio.  
 
Ad.7.) Imenovanje Komisije sportaša 
Gosp. Peršin je izvjesto da prema Statutu HMS-a u Savezu djeluje i Komisija sportaša koja se sastoji od 5 
članova od kojih Komisija sportaša bira dva predstavnika u Skupštinu Saveza i jednog u Upravni odbor. 
Gosp. Lafter izvještava da su u Komisiju sportaša izabrani Dario Horvat, Ivan Višak, Dragutin Marović, 
Igor Klarić i Žolt Valkai. 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanje usvojili odluku o imenovanju Komisije sportaša kako 
je navedeno. 
 
Ad.8.) Prijedlozi programa rada za 2017. godinu Skupštine i njenih tijela, Odbora za sport i Odbora 
za motociklizam 
Gosp. Peršin je izvjestio da će se  2017. godina bazirati na 2016. godini, da se predviđa između 6 do 8 
sjednica Upravnog odbora na kojima uvijek prisustvuju članovi Nadzornog odbora. Prisustvo sjednicama 
neće se financirati od strane HMS-a, svi putni troškovi biti će na vlasiti račun ili kluba iz kojeg dolaze. 



 
Sud časti sastajat će se prema potrebi kako je bilo i do sada. Komisija za sportaše surađivat će sa Odborom 
za sport i ostalim stručnim komisijama motociklističkog sporta.  
 
Općenito, mora se voditi briga o svim disciplinama i tu pronaći balans.  Dat će se podrška svim 
organizatorima, važna je suradnja sa svim lokalnim samoupravama. Očekuje se daljnja suradnja s  
ministarstvima, naročito MUP i Ministarstvom turizma, kao i sa CVH i HAK-om. To je važno i za Odbor 
za motociklizam. Raditi će i da lje na razvijanju suradnje sa zemljama u okruženju. 
Ovo je zadnja Skupština u ovom mandatu i određuju se samo okviri za iduću godinu. Posebna briga voditi 
će se o sigurnosti vozača, sudaca i gledatelja. 
Gosp. Papec je izvjestio o programu rada Odobra za sport počevši sa donesenim prijedlogom kalendara 
natjecanja po svim disciplinama motociklističkog sporta. Kup Hrvatske Vilko Sever održat će se na isti 
način kao i ove godine. Na Odboru za sport odlučeno je, obzirom na dobru suradnju s lokalnom 
samoupravom , probati učvrstiti tu suradnju na način da se održava u sklopu natjecanja i kup koji će biti 
nazvan po imenu dotične lokalne samouprave.  Prijedlog je isto tako da se sva natjecanja otvore tako da 
prvak RH može biti i licencom nekog drugog Saveza. Važna je sigurnost na utrkama pa se šredviđju 
sastanci s organizatorima. Očekuje se i nastup reprezentacija u motocrossu, enduru, supermotu. Svi 
nastupi na EP i SP biti će sufinancirani prema planu sa HOO-om. Predviđa se dalji rad na obuci trenera, 
poglavito u suradnji sa Hrvatskom olimpijskom akademijom kao i sa volonterima (sucima). Istaknu je 
suradnju sa Kreator TV i loklanim medijima koji prate zbivanja na svojim područjima. Najslabija je 
suradnja sa medijima na nacionalnoj razini.  
Pisano izvješće sastavni je dio ovog Zapisnika. 
Gosp. Stjepko Varga je izvjestio o programu rada Odbora za motociklizam počevši s najvećim uspjesima 
u 2016. godini. U planu za 2017. godinu je promocija klubova, Saveza i naše zemlje kroz touring 
natjecanja, a to su  FIM Motocamp u Italiji, FIM Meritum u Norveškoj, FIM Rally u Švedskoj, FIM 
Mototour of Nations u Grčkoj te ostalim adventure i vintage moto događajima. Planira se i organizacija 
sastanka FIM komisije za Touring&Leisure u Zagrebu 10. mjesecu iduće godine. Plan je raditi i na 
članstvu i to na način da se uključe drugi klubovi i motociklisti u aktivnosti Odbora za motociklizam. 
Osim toga raditi će se na praćenju zakona vezanih za motociklizam i sigurnost u prometu  te na ostalim 
aktivnostima kao što su promocija motocikla kao prijevoznog sredstva, u suradnji sa CVH i HAK-om 
promocija dana tehničke ispravnosti motocikala, treninzi sigurne vožanje te suradnja s ostalim savezima 
vezano uz motociklizam.  
Pisano izvješće sastavni je dio ovog zapisnika.  
 
Ad.9.) Plan prihoda i rashoda 
Gosp. Lafter je obrazložio  plan prihoda i rashoda koji je u materijalima za Skupštinu. Plan s HOO je 
sličan kao i ove godine, ali se nadamo i povećanju naročito u sredstvima kojima se sufinancira nastup 
sportaša na EP i SP, a koja su strogo namjenska i redovno se proslijeđuju onima koji su na njima nastupili.  
Bilo bi dobro da Savez nađe sponzora.  
Gosp. Lafter je izvjestio da  je i slučaj koji se vodi na kriminalističkoj policiji obrađen i predan DORH-u. 
Inzistirat će se da se do Skupštine u ožujku zna točno stanje s tim predmetom. 
 
Ad.10.)  Rasprava po 8. i 9. točki te donošenje odluka i zaključaka 
Gosp. Peršin obvještava da se vodila briga oko medija, a to su lokalne televizije kao i Kreator TV. 
Gosp. Marović postavlja pitanje čija je televizija Kretor TV, da li su oni članovi saveza i tko ih plaća. 
Gosp. Peršin odgovora da Kreator TV plaćaju klubovi.  
U daljnjoj raspravi oko medija sudjelovali su gosp. Đurović, gosp. Jerneić, gosp. Barić, gosp. Karas, gosp. 
Hranić, gosp. Žiković i gosp. Lafter.  
 
Po raspravi čanovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem usvojili 
10.1. Program rada 2017. Skupštine i njenih tijela 
10.2. Program rada 2017. Odbora za sport 
10.3. Program rada 2017. Odbora za motociklizam 
10.4. Financijski plan za 2017. godinu 



 
 
 
 
Ad.11.) Ostala pitanja i prijedlozi 
Podijeljene su zahvalnice za  četvrogodišnji rad (mandat 2012 – 2016). 
Gosp. Peršin se svima zahvalio i najavio početak Izborne Skupštine u 13.00 sati. 
 
 
Skupština je završila s radom u 12.40 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
 
     

Ovjerovitelji zapisnika: 
 
 
    Mladen Čop 
     
 
 

Miro Papec 


